
 

 

Gemeenteraad van Helmond Blz. 1 
Bijlage 42  

 

 

 
Vragen van gemeenteraadsleden Gemeenteraad 

 
Onderwerp: 
 

Voortgang herinrichting Van Gend en Loos gebouw 

Datum 16 oktober 2019 
Partij: 50PLUS 
  
Bijlage: 42 
Ingekomen brief griffie: 15 oktober 2019 
Antwoord college  

 
 
Geachte leden van het college, 
 
De fractie van 50PLUS wil graag geïnformeerd worden over de voortgang van de herinrichting van het  Van 
Gend en  Loosgebouw ten behoeve van de herhuisvesting van het Edahmuseum en de Stichting Draaiorgels 
Helmond. 
In de RaadsInformatieBrief 105 van 1 juli 2019 heeft u te kennen gegeven dat de knoop is doorgehakt en dat 
voor beide musea in constructief overleg met hen planvorming wordt gemaakt ten behoeve van die 
herhuisvesting. 
In de RIB meldt u ook dat er in september van dit jaar nieuwe informatie zal worden gedeeld. Wij 
constateren dat die info nog niet voorhanden is. 
Graag willen wij geïnformeerd worden over: 

- de stand van zaken van de gesprekken met de partijen 
- of er een ruimtelijk plan t.b.v. inrichting is opgesteld 
- hoe de verdeling van de ruimtes in het gebouw tot stand komt 

Het dossier Edahmuseum, maar zeker het dossier Gaviolizaal, kennen een bewogen geschiedenis en we 
kunnen vaststellen dat het proces door de jaren heen niet vlekkeloos is verlopen. 
Onze zorg voor dit erfgoed is groot en we dringen bij het college aan op een ruimhartige ( in het proces maar 
ook in financieel opzicht) benadering vanuit de gemeente in de richting van deze twee 
vrijwilligersorganisaties.  
 
Met vriendelijk groet, 
Fractie 50 PLUS 
F. Mol 
J. van Aert 
J.K. van de Zanden 
R. van Lierop 
 
 
 
 
N.B.: deze vragen zijn beantwoord in raadsinformatiebrief 139-2019 (z.o.z.). 
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Aan de leden van de gemeenteraad. 
 
 
 
  
 
 
 
 
Raadsinformatiebrief  139   
 
Helmond, 23 oktober 2019 Zaaknummer: 50123370 
Onderwerp:  Voortgang Van Gend en Loos   
   
 
  
Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
In juli van dit jaar hebben wij u geïnformeerd over de stand van zaken van de herhuisvesting van het EDAH-
Museum en het Draaiorgelmuseum. De huidige situatie vraagt om het nader informeren van uw raad. 
Hiermee beantwoorden wij ook de vragen die de fractie 50Plus op 15 oktober heeft gesteld. 
 
Sinds de zomer is het project in een nieuwe fase gekomen, waarbij meer concreet invulling wordt gegeven 
aan de inhoud. Daarbij gaat het bijvoorbeeld om de museale inrichting (inclusief ruimtelijke invulling), de 
bedrijfsvoering en het educatief programma.  
 
Wij hebben grote waardering voor de inzet van de beide besturen. Hun toewijding en passie zijn enorm. Het 
zijn allemaal vrijwilligers en een dergelijk omvangrijk en complex project vraagt veel van hen. In de 
raadsinformatiebrief van juli gaven wij aan dat er nauw en constructief wordt samengewerkt. Dat is niet altijd 
gemakkelijk. De onderwerpen die aan de orde komen, in combinatie met enorme betrokkenheid hebben een 
aantal punten blootgelegd waar verschillend over wordt gedacht. Concreet gaat het om bouwkundige 
kwesties, de (toekomstige) exploitatie en de financiering (dekking) hiervan.  
 
Discussiepunten horen bij een dergelijk project. Een constructieve en positieve instelling van alle partners is 
hierbij noodzakelijk. Dit overigens zonder de discussie uit de weg te willen gaan. In de afgelopen weken 
hebben wij hierover diverse gesprekken gevoerd met het bestuur van de Stichting Draaiorgels. Interne 
onrust binnen het bestuur had daarbij een negatieve invloed op de slagkracht. Inmiddels hebben we een 
aantal duidelijke afspraken gemaakt om dit complexe proces tot een goed einde te brengen.    
 
Wij houden vertrouwen in een goede uitkomst van het project. Met de gemaakte afspraken gaan wij ervan uit 
dat de samenwerking geborgd is en er geen verdere vertraging wordt opgelopen, zodat de stad over 
ongeveer een half jaar verrijkt zal worden met twee prachtige musea.   
  
Hoogachtend, 
burgemeester en wethouders van Helmond 
 
mevr. P.J.M.G. Blanksma - van den Heuvel  mr. drs. A.P.M. ter Voert 
de burgemeester                    de secretaris 

    
 


